
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Wie ben ik en wat wil ik 

uitstralen? 
 

In dit blog leer je mij persoonlijk een beetje beter kennen. Waarom heb ik voor dit 

vak gekozen en wat is mijn visie. Wie is Lieke Scholte in ’t Hoff en wat kan ik van 

haar als huidcoach verwachten? Dat lees je hieronder.  

 

“ Het gaat er niet om wat je doet, maar hoe en waarom je het doet! “ 

 

Ik ben dus Lieke, inmiddels 28 jaar, geboren in Diepenheim en inmiddels 

woonachtig in Markelo. Naast mijn werk als schoonheidsspecialiste/huidcoach ben 

ik regelmatig te vinden in de sportschool. Een gezond en fit lijf en goede voeding 

vind ik erg belangrijk. In de weekenden breng ik graag tijd door met mijn vriend en 

mijn vriendinnen. Lekker uiteten of een middagje shoppen ben ik altijd voor in! 

 

In april 2020 ben ik al weer 5 jaar eigenaresse van een prachtige schoonheidssalon 

in het centrum van Markelo. Een jubileumjaar dus! Met een eigen salon  heb ik mijn 

visie kunnen doorvoeren middels 2 prachtige nieuwe merken. ‘ZAO essence of 

nature’ een fantastisch 100% natuurlijk en vegan make- up merk. Schone make-up 

in een musthave verpakking! En sinds april 2019 is daar ‘hannah’ bijgekomen. Een 

uniek totaalconcept met als voornaamste doel: een effectieve en vooral duurzame 

huidverbetering voor iedereen! 

 

Mijn visie 

Mijn visie is dat iedere vrouw zich op haar mooist voelt, zelfverzekerd en krachtig. 

Hoe steviger het zelfbeeld hoe meer schoonheid je kunt uitstralen. Als huidcoach 

heb ik uiteraard geen directe invloed op schoonheid. Behalve te zorgen dat je huid 

geen storende factor is, want een stalende (gave) huid kan juist het zelfbeeld 

extreem positief beïnvloeden. In mijn werk als huidcoach kijk ik verder dan alleen 

de oppervlakte. De juiste voeding en leefstijl hebben ook een grote invloed op de 

huid. In de komende artikelen ga ik je in verschillende onderwerpen meenemen 

zodat je meer kennis krijgt over hoe jij zelf je huid kunt laten stralen. 

 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Unieke werkwijze 

Mijn doelstelling als ‘hannah huidcoach’ is om je bewust te maken van je huid en 

huidverbetering te realiseren doormiddel van de hannah behandelmethode, 

producten en technieken. Als huidcoach begeleid ik je, maar zelf zal je de 

verantwoordelijkheid voor de dagelijkse verzorging van je huid moeten nemen.  

 

ZAO, natuurlijk biologisch, veganistisch en navulbare make-up 

De keuze voor 100% natuurlijke cosmetica die biologisch en vegan gecertificeerd is 

was heel bewust. De textuur, houdbaarheid, kleur en het comfort zijn net zo 

krachtig als conventionele make-up, maar met respect voor het milieu en jouw 

gezondheid. Bovendien zijn de verpakkingen navulbaar, ‘goed voor het milieu en je 

portemonnee’. 

 

“ Richt je op waar je invloed op hebt en waar  

je geen invloed op hebt, loslaten “ 

 

Een quote die zo past binnen mijn visie als huidcoach. Samen zetten we alles op 

alles om je huid prachtig te laten stralen. Dat is waarom ik met passie voor dit vak 

heb gekozen. Mijn keuze om ‘hannah huidcoach’ te worden is weloverwogen en 

nog elke dag ben ik dankbaar dat ik met  dit prachtige merk mag werken.  


